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Rada města Slatiňany projednala
na 42. schůzi 15. dubna 2024

Rada města schválila Vnitřní směrnici 
č. 2024/4 Základní umělecké školy Slatiňa-
ny.
Rada města schválila umístění dřevěné 
pergoly na  pozemku p.č. 307/1 u  chaty 
č. ev 101 v k.ú. Kunčí.
Rada města Slatiňany schválila zřízení 
sjezdu na části pozemkové parcely č. 67/1 
v  kat. území Trpišov a  souhlasila s  napo-
jením kanalizační přípojky do  kanalizace 
na pozemku p.č. 67/1 v kat. území Trpišov 
na náklady investora.
Rada města schválila přemístění kontejne-
rů na tříděný odpad v ulici Sečská na po-
zemku p.č. 478/1 v k.ú. Slatiňany za pod-
mínek doložení povolení na nové umístění 
sjezdu a  provedení úprav pozemku pro 
nové umístění kontejnerů na  náklady ža-
datele.
Rada města schválila zaslání žádosti o trva-
lý zábor pozemků p.č. 163/10 v k.ú. Škro-
vád a 584/5 v k.ú. Slatiňany ve vlastnictví 
České republiky, Státního pozemkového 
úřadu. Důvodem je plánovaná oprava ko-
munikace ve Škrovádu. 
Po  ukončení opravy komunikace bude 
bezúplatný převod pozemku řešen se Stát-
ním pozemkovým úřadem samostatně.
Rada města Slatiňany: 
1.  pověřila s účinností od 15. 4. 2024 Mar-

tu Kolouchovou, referentku odboru 
správního městského úřadu Slatiňany, 
k  zastupování města Slatiňany ve  spo-
lečenství vlastníků bytových jednotek 
vzniklých v  bytových domech, v  nichž 
zůstávají bytové jednotky, ve vlastnictví 
města Slatiňany.

2.  pověřila s účinností od 15. 4. 2024 Vero-
niku Novotnou, vedoucí odboru správní-
ho městského úřadu Slatiňany, k zastu-
pování města Slatiňany ve společenství 
vlastníků bytových jednotek vzniklých 
v  bytových domech, v  nichž zůstáva-
jí bytové jednotky ve  vlastnictví města 
Slatiňany, vyjma Společenství vlastníků 
jednotek v domě č.p. 823–825, Staré ná-
městí, Slatiňany. 

3.  zrušila s účinností od 15. 4. 2024 pově-
ření Ing. Vladimíra Rašína k zastupování 
města Slatiňany ve společenství vlastní-
ků bytových jednotek vzniklých v  byto-
vých domech, v  nichž zůstávají bytové 
jednotky ve vlastnictví města Slatiňany.

4.  schválila udělení plné moci Martě Ko-
louchové, referentce odboru správního 
městského úřadu Slatiňany, k  zastu-
pování města Slatiňany jakožto člena 
Společenství vlastníků jednotek v domě 
č.p. 823–825, Staré náměstí, Slatiňany, 
na  jednání shromáždění konaném dne 
29. dubna 2024.

Rada města schválila 7. změnu (úpra-
vu) schváleného rozpočtu města Sla-
tiňany na  rok 2024 v  příjmové části 

na 103 771 100,- Kč (dorovnáno fi nancová-
ním příjmů 66 686 074,56 Kč) a ve výdajové 
části 170 457 174,56 Kč (dorovnáno fi nan-
cováním výdajů 0,- Kč). 
Rada města schválila poskytnutí fi nanční-
ho daru ve výši 7 000,- Kč spolku Péče o du-
ševní zdraví, z.s., IČ 64242218 na podporu 
sociálních služeb.

Rada města Slatiňany projednala
na 43. schůzi 29. dubna 2024

Starosta seznámil radu města s návrhem 
na  zadání architektonické studie panu 
arch. Ing. Lukáši Pavlíkovi na rozšíření ka-
pacity družiny základní školy. 
Rada města neschválila uzavření smlouvy 
o nájmu části pozemkové parcely č. 536/4 
o výměře 12,5 m2 v k.ú. Slatiňany, za úče-
lem umístění prodejního stánku. Jednalo 
se o záměr na umístění prodejního stánku 
na parkovišti u hřebčína.
Rada města schválila poskytnutí fi nanč-
ního daru ve  výši 3  000,- Kč Pardubické-
mu spolku historie železniční dopravy, IČ 
48160733, na podporu historie železniční 
dopravy a jízdy historický vlaků.
Rada města schválila zřízení sjezdu na čás-
ti pozemkové parcely č. 150/2 v kat. území 
Slatiňany, v  souladu se stanoviskem Do-
pravního inspektorátu v  Chrudimi na  ná-
klady žadatelky. 
Rada města schválila čerpání z  investiční-
ho fondu Základní školy Slatiňany ve výši 
do  22  000,-- Kč na  vypracování a  podá-
ní dotační žádosti do  19. výzvy OPŽP21+ 
s názvem „Recyklace srážkových vod v ZŠ 
Slatiňany“.
Rada města schválila Úpravu závazných 
ukazatelů na  rok 2024 pro příspěvkovou 
organizaci Základní uměleckou školu Sla-
tiňany.
Rada města schválila 9. změnu (úpra-
vu) schváleného rozpočtu města Sla-
tiňany na  rok 2024 v  příjmové části 
na 103 796 100,- Kč (dorovnáno fi nancová-
ním příjmů 66 935 274,56 Kč) a ve výdajové 
části 170 731 374,56 Kč (dorovnáno fi nan-
cováním výdajů 0,- Kč).
Rada města projednala protokol hodnotící 
komise k veřejné zakázce malého rozsahu 
s názvem „Modernizace učeben pro poly-
technické vzdělávání a  výuku informatiky 
a  stavba nového přístupu pro hendike-
pované“ v objektu ZŠ Slatiňany a schválila 
výsledek zadávacího řízení na dodavatele 
uvedené veřejné zakázky. Rada násled-
ně rozhodla uzavřít smlouvu s  vybraným 
dodavatelem uvedené veřejné zakázky, 
kterou je společnost ELITSTAV s. r. o., IČ: 
065 52 226. 
Rada města projednala a schválila Zprávu 
o posouzení a hodnocení nabídek k veřej-
né zakázce s názvem: „Dodávka komunál-
ního vozu pro město Slatiňany II“ ve zně-
ní zprávy č. 8/43 a  rozhodla o  vyloučení 
účastníka společnost AGROMETALL s.r.o., 

se sídlem Nový Dvůr 938, 583 03 Heřma-
nův Městec, IČ: 46508244 v souladu s ust. 
§ 48 odst. 2 písm. b) zákona č. 134/2016 
Sb. o zadávání veřejných zakázek, ve znění 
pozdějších předpisů ze zadávacího řízení 
této podlimitní veřejné zakázky. Důvodem 
pro vyloučení byla skutečnost, že tato spo-
lečnost ve své nabídce uvedla, že v plném 
rozsahu obchodní podmínky čili kupní 
smlouvu akceptuje. V  kupní smlouvě, čl. 
VIII odst. 5 však zadavatel stanovil, že mi-
nimální délka záruční doby činí 24 měsíců. 
Společnost však v nabídce uvedla záruční 
dobu v  délce 12 měsíců. Společnost byla 
dle ust. § 46 zákona požádána o objasnění, 
doplnění nabídky v souvislosti s údaji o zá-
ruční době uvedenými v  nabídce s  ohle-
dem na akceptaci obchodních podmínek. 
Společnost však nabídku ve lhůtě stanove-
né zadavatelem ani neobjasnila, ani nedo-
plnila.
Rada města dále rozhodla o výběru doda-
vatele k uzavření smlouvy ve veřejné zakáz-
ce s názvem „Dodávka komunálního vozu 
pro město Slatiňany II“, kterým je obchodní 
společnost NIPASS s.r.o., IČ 27507564 s na-
bídkovou cenou 4  419  000,- Kč bez DPH, 
a schválila výsledek této veřejné zakázky. 
Rada města rozhodla uzavřít Dodatek 
č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 20. 3. 2024 
se společností PF Stavitelství, s. r. o., IČ: 
05406595, jako dodavatelem akce „Oprava 
fasády ZUŠ Slatiňany. Obsahem dodatku je 
posunutí realizace opravy fasády do měsí-
ců září až říjen z důvodu nutnosti předcho-
zího provedení odvlhčení zdiva.
Následně rada města rozhodla zadat akci 
„Odvlhčení obvodového zdiva budovy 
ZUŠ Slatiňany“ společnosti PF Stavitelství, 
s. r. o., IČ: 054 06 595, s nabídkovou cenou 
265 505,96 Kč bez DPH.
Rada města Slatiňany schválila vyřazení 
a prodej neupotřebitelného majetku, který 
je v evidenci města.
V různém rada města schválila použití bý-
valého obchodu v Trpišově a toalet, odběr 
elektrické energie, pro SDH Trpišov na po-
řádání akcí konaných ve dnech 30. 4. 2024 
– pálení čarodějnic, 8. 6. 2014 – tradiční tur-
naj v nohejbalu a 17. 8. 2024 – posvícenské 
setkání občanů Trpišova. 
Rada města rozhodla uzavřít Dodatek č. 1 
ke  smlouvě o  dílo ze dne 22. 3. 2024 se 
společností AXEN, s.r.o., IČ 28224361.
Starosta seznámil radu města s personální 
situací na  stavebním odboru. Informoval 
radu města o návštěvě na Krajském úřadě 
Pardubického kraje, kde zjišťoval možnost 
personálního zajištění stavebního úřadu.
Rada města:
1.  schválila účetní závěrku Základní školy 

Slatiňany za rok 2023,
2.  schválila účetní závěrku Mateřské školy 

Slatiňany za rok 2023, 
3.  schválila účetní závěrku Školní jídelny 

Slatiňany za rok 2023, 

 ■ RADA MĚSTA SLATIŇANY
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4.  schválila účetní závěrku Základní umě-
lecké školy Slatiňany za rok 2023.

Rada města doporučila zastupitelstvu 
města schválit rozšířený program 14. zase-
dání zastupitelstva města Slatiňany.
V různém starosta informoval radu měs-
ta o závěrech školní inspekce v Mateřské 
škole. Inspekce ocenila velmi dobrou 
práci mateřské školy. Dále starosta infor-
moval radu města o budoucích jednáních 
a připomínkách k rekonstrukci v ulici Če-
chova. 

Rada města Slatiňany projednala
na 44. schůzi 13. května 2024

Rada města schválila uzavření Smlouvy 
o  poskytnutí dotace z  Podprogramu 1 – 
Podpora kulturních aktivit v Pardubickém 
kraji na rok 2024 ve výši 25 000,- Kč Pardu-
bickým krajem.
Rada města schválila zapůjčení spole-
čenského sálu ve  Společenském domě 
č. p. 287 v ulici Tyršova ve Slatiňanech, spo-
lečnosti Ski Fanatic s.r.o. zastoupené IČ: 
04605764, ve dnech 15. až 19. 7. 2024, pro 
uspořádání příměstských táborů za celko-
vou cenu 1 250,- Kč.
Rada města schválila pacht pozemku p.č. 
385/10 o výměře 439 m2 v kat. území Tr-
pišov, za  účelem sekání trávy a  uzavření 
pachtovní smlouvy za  pachtovné ve  výši 
439,- Kč/rok.
Rada města schválila čištění kontejnerů 
na  tříděný odpad společností Greenroot, 
s.r.o., IČ: 07184697.
Rada města zrušila usnesení 425/35/2024/
RMS ze dne 5. 2. 2024 ve věci schválení vý-
kresu – SITUACE KOORDINAČNÍ – ČÁST 1 
a výkresu – SITUACE KOORDINAČNÍ – ČÁST 
2 na  chodník Škrovád včetně veřejného 
osvětlení k  dokončení projektové doku-
mentace – Chodník Škrovád včetně veřej-

ného osvětlení a následně schválila výkres 
– SITUACE KOORDINAČNÍ – ČÁST 1 a výkres 
– SITUACE KOORDINAČNÍ – ČÁST 2 včetně 
veřejného osvětlení podél projektovaného 
chodníku ve  Škrovádu (od  křižovatky „T“ 
směr křížky) dle situace koordinační – část 
1. a část 2. z 10/2022.
V  původním návrhu, který byl schválen 
usnesením 425/35/2024/RMS, byl návrh 
4 kusů nového veřejného osvětlení o výš-
ce stožárů 4 m, v novém návrhu jsou na-
vrženy 3 kusy nového veřejného osvětlení 
o výšce stožárů 5 m. Cílem úpravy projek-
tové dokumentace je sjednocení výšky sto-
žárů a jejich rozestupu. 
Rada města schválila výkres č. E2.2 – Situ-
ace v katastrální mapě na stavbu optické 
datové sítě v západní části ul. Čechova, Sla-
tiňany a  jeho předání projektantovi Miro-
slavovi Suchému k  dokončení projektové 
dokumentace – Optická datová síť v západ-
ní části ul. Čechova, Slatiňany.
Rada města schválila uzavření Příkazní 
smlouvy o  administraci a  managemen-
tu dotačního projektu na žádost o dotaci 
od  MPO ČR z  Národního plánu obnovy, 
komponenta 2.2.2., výzva NPO 1/2022, 
pro projekt s  názvem: „Rekonstrukce ve-
řejného osvětlení ve Slatiňanech – etapa I.“ 
s RNDr. Jitkou Dosoudilovou, IČ 60106263.
Rada města schválila konání výstavy „Ta-
jemný svět skřítků na Švýcárně“ uspořáda-
nou v Interaktivním muzeu Švýcárna v ter-
mínu od 3. 9. 2024 do 29. 10. 2024 a v této 
souvislosti schválila uzavření smlouvy o vý-
půjčce výstavních exponátů. 
Rada města Slatiňany schválila prodej su-
šáku na  prádlo umístěného u  bytového 
domu na  Starém náměstí č.p. 822–825 
ve prospěch Společenství vlastníků jedno-
tek v  domě č.p. 823–825, Staré náměstí, 
Slatiňany.

Rada města schválila upravený odpisový 
plán na rok 2024 pro příspěvkovou orga-
nizaci Základní uměleckou školu Slatiňany.
Rada města vzala na vědomí:
1.  výsledek hospodaření Základní školy 

Slatiňany za 1–3/2024, 
2.  výsledek hospodaření Mateřské školy 

Slatiňany za 1–3/2024, 
3.  výsledek hospodaření Školní jídelny Sla-

tiňany za 1–3/2024, 
4.  výsledek hospodaření Základní umělec-

ké školy Slatiňany za 1–3/2024.
Rada města vzala na vědomí informaci tý-
kající se nové úpravy zákona o dani z ne-
movitých věcí a  pověřila odbor fi nanční 
revizí stávající obecně závazné vyhlášky 
a přípravou nové vyhlášky odpovídající ak-
tuálnímu znění zákona.
Rada města schválila 10. změnu (úpra-
vu) schváleného rozpočtu města Sla-
tiňany na  rok 2024 v  příjmové části 
na 103 796 100,- Kč (dorovnáno fi nancová-
ním příjmů 67 069 074,56 Kč) a ve výdajo-
vé části 170 865 174,56 Kč (dorovnáno fi -
nancováním výdajů 0,- Kč) ve znění zprávy 
č.13/44.
V  různém starosta seznámil radu města 
s možnostmi opravy zvoničky v Kunčí. 
Rada města souhlasila s  pořádáním akce 
ZUŠ OPEN v parčíku před ZŠ Slatiňany, kte-
rá se bude konat 4. 6. 2024.
Rada města vzala na  vědomí ředitelské 
volno pro ZUŠ Slatiňany při pořádání akce 
ZUŠ OPEN dne 4. 6. 2024.
Rada města souhlasila se zapůjčením pár-
ty stanů na akci „Rodinné odpoledne Auer-
spergů“, dne 2. 6. 2024 divadelnímu spolku 
ACORD za nájemné 300,- Kč za stan.

RM blíže okomentoval
 Mgr. Vlastimil Peřina, radní

č. 5/2024

Přítomni: Jitka Blatoňová, Petr Michek, 
Mgr.  Renata Kočí, Bc.  Markéta Kynclová,  
Lukáš Seifert, DiS., Vendulka Vachová.
Dne: 6. 5. 2024 od 19:00 h.

1)  Osadní výbor žádá město Slatiňany 
o přistavení kontejnerů v obci Trpišov:
• na velkoobjemový odpad,
• na zeleň. 
Současně prosíme o projednání vhodné-
ho místa jejich umístění mimo „zelený“ 
prostor návsi (hřiště).

2)  Osadní výbor žádá město Slatiňany 
o schválení koupě a zabudování venkov-
ního basketbalového koše v  prostoru 
u nohejbalového hřiště v Trpišově. 
Dále žádáme o zakoupení a instalaci od-
padkového koše na hřišti na návsi.

3)  Zástupci osadního výboru ve spolupráci 
s SDH Trpišov mají možnost získat fi nan-
ce na  zakoupení vybavení na  konané 
společenské akce a  setkávání obyvatel 
v  obce. Aby bylo možné požádat o  fi -
nanční podporu, je třeba získat co nej-
více podpory veřejnosti, proto prosíme 
obyvatele a  příznivce Trpišova, abyste 
ve dnech od 15. do 22. 5. 2024 pro pro-
jekt „Pojďme spolu v  dobrém pobejt“ 
hlasovali na webových stránkách: www.
burzafi lantropie.cz. 

4)  Zástupci osadního výboru osloví staros-
tu města ing. Jana Brůžka a opětovně se 
sejdou, aby projednali plánovaný rozvoj 
obce a možné aktivity. 

V Trpišově dne 13. 5. 2024
Zapsala: Renata Kočí

Jaroslav Bleha, předseda OV Trpišov

 ■ ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ OSADNÍHO 
VÝBORU TRPIŠOV

 ■ PŘISPĚJTE FOTOGRAFIÍ
NA ÚVODNÍ STRÁNKU 
OZVĚN
Jistě si čtenáři Ozvěn Slatiňan všimli, že již 
dlouhou dobu je na úvodní straně Ozvěn 
obrázek ze Slatiňan a  jejich blízkého oko-
lí. Bohužel i  po  opakované dřívější výzvě 
nemáme žádného stálého „dodavatele“, 
který by nám k  tomuto účelu poskytoval 
fotografi e.
Žádáme Vás, občany Slatiňan nebo i jejich 
návštěvníky, kteří rádi fotografují, zda by 
některé snímky neposkytli právě k tomuto 
účelu. Velice by nás Vaše vstřícnost potě-
šila.
Pokud by to bylo možné, uvítali bychom 
fotky Slatiňan a okolí vhodné k právě pro-
bíhajícímu ročnímu období.
Fotografi e by měla být na výšku. Pokud se 
rozhodnete nám snímky poskytnout, zasí-
lejte je na  m.kolouchova@slatinany.cz. Dě-
kujeme a těšíme se na Vaše snímky.

Za RR M. Kolouchová
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Opět přišel květen a  s ním maminky svátek 
mají, 
a  tak členky svazu diabetiků pozvání dostá-
vají.
Abychom i my s nimi svátek oslavily,
a příjemnou atmosféru zde načerpaly.

A tak jsme si opět toto odpoledne užily,
a na kulturní vložku žáků ze ZUŠ se těšily.
I pan starosta Ing. Brůžek mezi nás zavítal,
a svým blahopřáním k svátku maminek nás 
přivítal.

A  tak všem přejeme, ať všichni zdravíčko 
máte,
ať si krásných dnů ve zdraví a  spokojenosti 
užíváte.

Tímto děkujeme Pečovatelské službě 

ve  Slatiňanech za  jejich pozvání u  pří-
ležitosti Dne matek. Za  svaz diabetiků 
se zúčastnila předsedkyně p.  Olinka 
Slachová s  dalšími členkami svazu. 
Všem se nám dostalo milého přivítání. 
Pozvání přijal a  přišel mezi nás i  pan 
starosta Městského úřadu Slatiňany 
p.  Ing.  Brůžek a  přednesl přáníčko pro 
všechny ženy. Každá žena obdržela 
kytičku. Poděkování rovněž patří také 
panu starostovi a celému vedení Měst-
ského úřadu Slatiňany za to, že zaplatili 
občerstvení a  kytičky pro všechny pří-
tomné ženy. I paní Slachová po krátkém 
úvodním slovu předala za  svaz diabe-
tiků všem ženám malý dáreček. O  kul-
turní zážitek a příjemnou atmosféru se 
zasloužily děti ze Základní umělecké 

školy ve Slatiňanech pod vedením svých 
učitelek. Na  závěr jejich vystoupení si 
děti vysloužily, zejména za poslední pís-
ničku, veliký potlesk. A tak ještě jednou 
děkujeme za  pozvání a  těšíme se opět 
na shledání. 

Zapsala: Půlpánová

MĚSTO

Čtenáři naší knihovny 
nám poskytují dobré 
tipy a náměty na knihy, 
které si oblíbili a  které 
by doporučili k  pře-
čtení i ostatním. Ty, kteří nám svůj názor 
a odkaz na zajímavou a poutavou knížku 
ještě nezaslali, prosíme, aby si našli chvi-
ličku a buď osobně, nebo prostřednictvím 
e-mailu (knihovna@slatinany.cz) tak kdyko-
liv učinili. My budeme mít větší množství 
výběru oblíbených titulů mezi vámi čtenáři 
a v každých Ozvěnách některé z nich uve-
řejníme.

Pro tento měsíc bychom chtěly nabídnout:
Jojo Moyesová – Paříž pro jednoho a  jiné 
povídky
Markéta Harasimová – Gaslighter

Město Slatiňany obsadí volné pracovní 
místo na pozici dělník údržby města. Ná-
stup možný ihned nebo dle dohody. Poža-
dujeme výuční list, řidičský průkaz skupiny 
B, C výhodou.
Informace: pan Miloš Víšek, tel. 606 601 933.

Pro sezónu roku 2024 přijme Městský úřad 
Slatiňany zájemce na místo plavčíka na plo-
várně Města Slatiňany. Podmínkou je zdat-
ný plavec nad 18 let. Školení zajistí městský 
úřad. Bližší informace podá tajemník úřadu 
Ing. Rašín – tel. 469 660 237.

Tajemník Městského úřadu Slatiňany vyhlašuje
v souladu s § 7 zákona č. 312/2002 Sb., o úřednících územních samosprávných celků 

a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů

výběrové řízení pro obsazení pozice
vedoucí stavebního úřadu III

564/2006 Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách a správě

Zájemce podá písemnou přihlášku v uzavřené obálce označené:
„VŘ – vedoucí SÚ“

v termínu do 7. června 2024 do 10:00 hod. na adresu:
Město Slatiňany, MěÚ Slatiňany, T. G. Masaryka 36, 538 21 Slatiňany.

Přihlášky lze doručit poštou nebo podat osobně přímo na podatelně městského úřadu 
(o datu podání rozhoduje podací razítko pošty nebo podatelny městského úřadu). Pří-

padné dotazy zodpoví tajemník Městského úřadu Slatiňany Ing. Vladimír Rašín,
tel. 469 660 237, e-mail: v.rasin@slatinany.cz

Oznámení o vyhlášení výběrového řízení je v plném znění k dispozici
na úřední desce městského úřadu, na webových stránkách města na adrese:

www.slatinany.cz a v Infocentru města Slatiňany.
Ing. V. Rašín, tajemník

 ■ MĚSÍC
S PĚKNOU KNIHOU

 ■ PRACOVNÍ NABÍDKA

 ■ HLEDÁME PLAVČÍKA 
NA SEZÓNU 2024

 ■ VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ

 ■ UZAVŘENÍ KNIHOVNY 
A INFOCENTRA

Omlouváme se všem ná-
vštěvníkům, ale z provozních 
důvodů bude v pondělí 3. 6. 

i 10. 6. zavřeno a ve čtvrtek 20. června ote-
vřeno pouze do 11 hodin.
Děkujeme za pochopení!

 ■ PODĚKOVÁNÍ !

ve  Slatiňanech za  jejich pozvání u  pří-ve  Slatiňanech za  jejich pozvání u  pří-
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Kdo v úterý 23. dubna našel čas a přišel si poslechnout povídání 
pana Víta Nováka, jednoho ze tří majitelů hradu Rabštejn, byl jis-
tě mile překvapen. Stejně tak jako my pořadatelé. Že jsme čekali 
zájem lidí, to ano, ale že se do posledního místečka zaplní sál Spo-
lečenského domu tedy ne. 
Pan Novák měl připravené promítání, které provázel slovem. 
Zavzpomínal na začátky i první myšlenky, kdy uvažovali o koupi 
zbořeniště zarostlého v  lese u Rabštejnské Lhoty, seznámil nás 
s historií, ale i všemi peripetiemi, které předcházely samotnému 
začátku budování na  hradě. Nelze snad jinak, než „smeknout“ 
jak před majiteli, tak ale i partou dobrovolníků, kteří přiložili ruce 
k dílu a pustili se ve volných chvílích nejprve k  čištění prostoru 
a  následně po  malých krůčcích začali navracet hradu jeho pů-
vodní podobu, a vlastně jejich práce stále neskončila… A že se to 
daří, jsme viděli z aktuálních fotografi í, věž stojí, přibyl i komín, zdi 
jsou dotvořeny včetně oken a dveří, vše je zastřešené a budují se 
vnitřní prostory. Ale práce je přede všemi ještě spousta. Přejeme 
všem, kteří na navrácení této památky pracují, ještě hodně ener-
gie, ale i štěstí při získávání jakékoliv pomoci, ať už fyzické, tak pe-
něžní či materiální.

V případě, že by se snad někdo chtěl přidat a jakkoliv pomoci či 
se podívat nejen zvenčí, ale i do interiérů, více na FB Hrad Rab-
štejnek nebo se ozvěte do knihovny a my předáme kontakt panu 
Novákovi.

Renata Maryšková

Stejně jako nebyl Karel Hynek Mácha (dle vědeckých zjištění) jem-
ným poetou, nebyl ani letošní První máj (dle naší nedávné zkuše-
nosti) tradiční. Slunce hřálo jako v červnu, vítr si své kreace půjčil 
z podzimu a květy ovocných stromů? Když ne odkvetlé, tak spále-
né mrazem. 
Uvnitř Švýcárny se po  patnácté prvomájové odpolední hodině 
odehrála malá komorní slavnost. Vernisáží byla zahájena výsta-
va talentované, zarputilé, pracovité a zralé fotografky z Klánovic 
paní Michaely Purnochové. Za podpory svých blízkých fotí mnoho 
témat, nejraději ale koně, ke  kterým má od  mládí velmi blízko. 
Nedávno byly její fotografi e prezentovány v publikaci, která vyšla 
v Kodani jako dar dánské královně Marghrethe II. (v současnosti 
je po její lednové abdikaci vládnoucím panovníkem její syn Frede-
rik X.). Následovalo pozvání do královských stájí v Kodani.
Při vernisáži jsem se s přítomnými hosty akusticky podělil o zá-
znam krátkého rozhovoru s  paní Michaelou z  února letošního 
roku, který nyní vám, čtenářům, předkládám jako pozvánku k ná-
vštěvě (prodejní) výstavy 80 snímků starokladrubských koní, vět-
šinou vraníků, z nichž čtvrtina je prezentována rozměrnými tisky 
a další video smyčkou na televizní obrazovce.
… … …
Já se vás chci, paní Michaelo, zeptat. Čím fotíte?
Jakou technikou, myslíte?
Čím fotíte?
Fotím očima.
Od kolika let fotíte?
V patnácti jsem začala fotit svoje vlastní zvířátka…
Proč fotíte?
Protože potřebuju vyjádřit to, co já vidím.
Kam byste s fotoaparátem chtěla odjet?
Více méně jsme viděla všechno, byla jsem v Kanadě, ve Španělsku, 
v Itálii, byla jsem v Dánsku, ve Švédsku… A kam bych s fotoapará-
tem chtěla odjet? No, Nový Zéland, tam by se mi líbilo!
A kam byste se chtěla vrátit, jedno místo?
No, každopádně domů!
Chtěla byste žít na Švýcárně?
Na Švýcárně? No, tam by se mi líbilo, to je krásné místečko.
Kdybyste mohla a měla vlastnit koně, jakého plemene by byl?
Tak to je jednoznačné, starokladrubský bělouš Rudolfo Raggiera.
Děkuji.
Já děkuji.
… … …

Poděkování patří panu místostarostovi města Ing. Martinu Harso-
vi, vedoucí Muzea starokladrubského koně Švýcárna paní Stani-
slavě Jedličkové, všem milým hostům a zejména autorce krásných 
snímků. Ta svoji rozsáhlou tvorbu prezentuje na https://eu.zonera-
ma.com/navarama/7213.
Pro vysvětlenou hřebec Rudolfo Raggiera V-24, po hřebci Rudolfo 
Curiosa V se narodil v kladrubském hřebčíně 23. 2. 2017. Paní Pur-
nochovou odmalička upoutal svojí klidnou povahou, pravidelně 
ho fotila. Pro svůj exteriér, výkonnost i povahu byl v květnu 2022 
slavnostně předán dánské královně Marghrethe II. u příležitosti 
jejích 50 let na trůnu, když byl zakoupen jako další slavnostní gala 
karosiér do královských stájí v Kodani, které starokladrubáky ku-
pují a v zápřežích užívají již třicet let.

Pavel Fiala
Na snímku fotografka paní Michaela Purnochová a místostarosta 
Slatiňan pan Martin Harsa (autor fotografi e Stanislava Jedličková).

MĚSTO

 ■ BESEDA RABŠTEJNEK

 ■ STAROKLADRUBSKÝ KŮŇ MÝM SRDCEM JE NÁZEV NOVÉ SEZÓNNÍ 
VÝSTAVY FOTOGRAFIÍ MICHAELY PURNOCHOVÉ NA ŠVÝCÁRNĚ

V případě, že by se snad někdo chtěl přidat a jakkoliv pomoci či 

Poděkování patří panu místostarostovi města Ing. Martinu Harso-Poděkování patří panu místostarostovi města Ing. Martinu Harso-
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Jeho loňské úmrtí připomíná nápis na čelní desce hrobu jeho ro-
diny umístěné ve střední části místního hřbitova. Z věřících jeho 
úmrtí v Ozvěnách nikdo nepřipomenul zřejmě proto, že od roku 
2001 působil v jiných farnostech, nikoli slatiňanské, v níž byl vy-
svěcen pouze na kněze a odešel do Chotěboře, kde bylo volné 
místo kaplana.

Po  večerním studiu teologie se po  církevním obřadu v  kostele 
sv. Martina stal páterem (P), tedy římskokatolickým knězem v lis-
topadu 2001. V kostele si odloužil první mši svatou pro přítomné 
účastníky bohoslužby, k  nímž promlouval svým jménem. Přito-
men byl i arcibiskup Karel Otčenášek.
Svěcení ing. Máry se konalo netradičně v našem kostele, při němž 
bylo přítomno na 20 kněží z celé diecéze za početné účasti věří-
cích města a okolí.
Noviny Chrudimska z 13. 11. 2001 zaznamenaly, že Mára byl dru-
hým knězem, který vzešel ze zdejší farnosti za posledních 50 let. 
K  vysvěcení mu gratulovala řada osobností, především z  řad 

církve a  města. Připomeneme kněze Fr. Nováka, pocházejícího 
ze Slatiňan, který byl vysvěcený před půlstoletím. Za město mu 
blahopřála starostka M. Málková a předala mu malou pozornost 
(viz obrázek). O organizaci tohoto církevního obřadu se postaral 
místní farář Bohuslav Směšný včetně pohoštění. Článek v prosin-
cových Ozvěnách 2001 chválí chrámový sbor přitomných kněží, 
konkrétně gen.  vikáře Sochy z  Hradce Králové a  pátera Brože 
z Prahy, jak uvádí J. Krajíček.

Na fotografi ích J. Krajíčka přetiskujeme momenty z této události
Obr. č. 1 – Svěcení ing. Máry biskupem Dominikem Dukou
Obr. č. 2 –  Gratulace právě vysvěcenému Márovi od zdejšího fa-

ráře B. Směšného. Vpravo přihlíží arcibiskup K. Otče-
nášek

Obr. č. 3 –  Novokněz Mára přijímá gratulaci od  starostky města 
M. Málkové 

Obr.č . 4 –  Foto kněze Máry z internetu z jedné z jeho dalších far-
ností

Ing. Milan Vorel

Po  večerním studiu teologie se po  církevním obřadu v  kostele Po  večerním studiu teologie se po  církevním obřadu v  kostele 

církve a  města. Připomeneme kněze Fr. Nováka, pocházejícího církve a  města. Připomeneme kněze Fr. Nováka, pocházejícího 

Na fotografi ích J. Krajíčka přetiskujeme momenty z této událostiNa fotografi ích J. Krajíčka přetiskujeme momenty z této událostiNa fotografi ích J. Krajíčka přetiskujeme momenty z této události

 ■ VYTČENÝ ŽIVOTNÍ CÍL SI TECHNIK ING. JIŘÍ MÁRA SPLNÍL V 63 LETECH
A STAL SE KNĚZEM, ŠÍŘÍCÍM SVOJI VÍRU

Obr. č. 1

Obr. č. 2

Obr. č. 4

Obr. č. 3
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V minulých dnech se Základní umělecká školy Slatiňany stala cen-
trem kulturního dění pořádáním tří významných událostí. Naše 
škola uspořádala vystoupení tanečního oboru v divadle v Chrudi-
mi, vystoupení hudebních souborů v místní sokolovně a výstavu 
výtvarného oboru ve společenském domě.
Večer i podvečer plný pohybu proběhl 23. dubna v Divadle Kar-
la Pippicha. Naši žáci a žákyně zaujali publikum množstvím sólo-
vých i skupinových choreografi í, předvedli rozmanitost tanečního 
umění v moderním i klasickém tanci. Malé i velké baletky zatanči-
ly nejen variace z různých baletů na špičkách, ale potěšily diváky 

i moderním baletem. V současném tanci děti a dívky představily 
širokou škálu stylů, od  tradičního country, výrazového tance až 
po svižný kankán. V závěru se na jevišti jako každý rok sešli všichni 
účinkující a společným tancem ukázali své nadšení pro tanec. 
Sokolovna pak hostila 14. května hudební soubory ZUŠ Slatiňany. 
Žáci školy ukázali své hudební nadání a dovednosti v kolektivních 
vystoupeních, přičemž rozmanitost žánrů oslovila široké spekt-
rum posluchačů. V sokolovně, která byla zaplněná do posledního 
místa, vystoupilo 9 hudebních souborů, ve kterých účinkovalo cel-
kem 110 žáků hudebního oboru naší školy. Jsme rádi, že tuto akci 
navštívili také starosta města Jan Brůžek a někteří členové Rady 
města Slatiňany. Významným hostem byl také hudební sklada-
tel Jan Zíma, který si přišel poslechnout svoji skladbu Veselý svět 
v podání Pěveckého sboru ZUŠ Slatiňany.
Vedle hudby a tance byla ve společenském domě uspořádána vý-
stava výtvarného oboru, která představila práce žáků ZUŠ Slatiňa-
ny. Prostor se proměnil v galerii plnou barev, technik a kreativity, 
které oslovily návštěvníky různých věkových kategorií.
Není to však jen o mladých umělcích na  jevišti či výstavních sá-
lech. Bez podpory a přízně rodičů by tyto události nemohly být 
tak úspěšné. Proto chceme poděkovat všem rodičům žáků ZUŠ 
Slatiňany za jejich podporu.
Na  závěr vám přeji krásné léto, našim žákům pomalu ubíhající 
letní prázdniny a budeme se těšit na další kulturní akce v novém 
školním roce 2024/2025.

Martin Líska, ředitel ZUŠ Slatiňany

 ■ ZUŠ SLATIŇANY: UMĚNÍ NA RŮZNÝCH MÍSTECH

i moderním baletem. V současném tanci děti a dívky představily 
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 ■ STADION NA KONCI DUBNA SKUTEČNĚ OŽIL!
Poslední dubnovou neděli široká veřejnost využila slunečného 
počasí a přišla se podívat na nový tartanový povrch atletického 
oválu, různými aktivitami však ožil i areál celého stadionu. Ve spo-
lupráci s atletickým oddílem jsme připravili akci „Stadion žije po-
hybem, hudbou, divadlem, tak pojď ven“. Atleti připravili několik 
závodů, návštěvníci tak mohli nový povrch také vyzkoušet. Závodu 
kočárků se zúčastnili samí stateční tatínkové, týmový závod štafet 
„Předej batoh“ mnohé také pobavil. Závěr patřil pivnímu závodu, 
který byl poněkud náročnější na trávicí soustavu, ale všichni běžci 
to zvládli bez úhony. Jednalo se o tzv. pivní míli. Úkolem bylo vypít 
0,3 l piva a běžet 400 metrů a tohle celé 4×. Pivo se pilo samozřej-
mě mimo dráhu, takže ta neochutnala. 
Aby bylo akci dodáno také trochu vážnosti, běžel se závod 
na 3000 metrů, který absolvovalo pět trénovaných běžců, čtyři do-
rostenci a jeden zkušený veterán. Vítězně proběhl cílem sedmnác-
tiletý dorostenec Radim Kopiště, specialista na 800 m. Jeho čas byl 
10:40,26. Druhý byl veterán Bořek Čejka (roč. 80), dnes především 
triatlonista, který dosáhl času 10:50,24. Třetí doběhl šestnáctiletý 
Pavel Pohorský v čase 11:02,53. Zaběhla si i jedna žena, Eliška Lo-
mozová, ta uběhla sedm a půl kola za 13:28,55. Při závodě také 
atleti poprvé vyzkoušeli zcela novou elektrickou časomíru. Poprvé 
v historii tedy nebyli potřeba časoměřiči se stopkami. I když tam 
stejně pro jistotu byli.

Návštěvníci, kteří nechtěli sportovat či nechtěli být vystaveni zra-
kům diváků fandících u oválu, mohli odpoledne strávit i více pa-
sivně. Skvělou moderací diváky bavil Pavel Kunc. Zajímavá byla 
např. footbag show, kdy mistři v této disciplíně byli schopni kopat 
a dělat triky se vším, co jim přišlo od diváků pod ruku. K vidě-
ní i  vyzkoušení byly skákací boty, trenérky skoku o švihadle se 

Návštěvníci, kteří nechtěli sportovat či nechtěli být vystaveni zra-
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věnovaly nejen dětem, ale i  dospělým. Perfektní „opičí“ dráhu 
připravil Martin Stebel, organizátor závodu „Svídnický extrém“. 
Lanové dráhy připravil Junák a  nejmenším dětem se věnovaly 
trenérky z chrudimského UP Centra. Děti také mohly využít oblí-
bené malování na obličej. Na nohejbalovém hřišti byla postavena 
neofi ciální dráha pro hobby horsing. Tento relativně nový sport, 
který se poslední dobou těší velké oblibě, si tak všichni mohli vy-
zkoušet se zapůjčeným koníkem. Vlastního koníka si mohli vy-
robit v připravené dílně. A ten, kdo nechtěl sportovat vůbec, ale 
přišel na stadion za kulturou, jistě ocenil sportovní pohádku se 
žonglováním „O lenivé školačce Božence“, ukázku dog dancingu 
nebo kapelu Sešli se, která celé odpoledne návštěvníkům zpříje-
mňovala svou hudební produkcí. 
Také občerstvení bylo rozmanité. Návštěvníci mohli posedět 
v hospůdce na stadionu nebo si mohli zakoupit něco ve stáncích, 
kde bylo připravené zdravé občerstvení nebo čepované řemeslné 
pivo Filištín. Za zapůjčení areálu na akci děkujeme Spartaku.

Jana Švecová, radní & členové atletického oddílu

SPORT
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 ■ ALICE CAJTHAMLOVÁ MÁ LIMIT NA ME DO 18 LET
VYDAŘENÉ 1. KOLO KP DRUŽSTEV JUNIORŮ A DOROSTU
Pardubice 4. 5.

Tak vydařený vstup do  sezóny asi nikdo nečekal. Začneme tím 
nejlepším. Dorostenka Alice Cajthamlová, hostující za Chrudim, 
vyhrála skok vysoký ve skvělém osobním rekordu 178 cm, což 
znamená i splnění limitu na ME osmnáctiletých. A to se přitom 
pro ni soutěž nevyvíjela dobře. 169 i 172 cm zdolala až na třetí po-
kus. Potom se laťka zvedla na 175, což bylo o centimetr více než 
její osobní rekord. A tady uspěla hned na první pokus a poté na-
podruhé překonala i rekordních 178 cm. ME se bude konat 18. až 
21. 7. v Banské Bystrici. Limit sice má, ale na ME by chtěla jet jen 
v případě, že se ji podaří skočit alespoň 180 cm.
Pro Chrudim vybojovala ještě 3. místo v běhu na 100 m překážek, 
také v osobáku 16,05.
Výrazně bodovala i vrhačka Majda Chaloupková. Byla 3. v kou-
li výkonem 11,32 a přidala dvě 9. místa v disku (25,21) a oštěpu 
(29,91).
Do bodového součtu Chrudimě přispěly ještě Žaneta Žáčková, Te-
reza Kohoutková a Kateřina Opočenská.

U juniorů (roč. 2005–2006) jsme měli vlastní družstvo, byť juniory 
jsme měli jenom čtyři. Ostatní byli dorostenci (2007–2008) a jeden 
byl ještě žák. Přesto naši hoši vybojovali v pětičlenné tabulce krás-
né 2. místo, když za sebou nechali favorizovaný Hradec Králové. 
Padla celá řada osobních rekordů a výborných výkonů. Podívejme 
se na bodovaná umístění našich.

100 m  FA 3. Matěj Kaňka (06) 11,30 OR
  4. Vojta Závodný (06)  11,66
 FB 4. Jindra Vyroubal (08) 12,16 OR
  celkově 10.
   5. Dan Waldhauser (08)  13,67
  celkově 11.

200 m  2. Matěj Kaňka (06) 22,94
  oddílový rekord juniorů 
  4. Vojta Závodný (06) 23,89
  6. Matěj Pešata (08) 24,10 OR

400 m  4. Radim Kopiště (07) 53,82  OR
  6. Pavel Pohorský (08) 55,24  OR
  8. Jindra Vyroubal (08) 57,59

800 m  3. Radim Kopiště (07) 2:01,97
  oddílový rekord dorostenců
   10. Pavel Pohorský (08) 2:12,81

1500 m  5. Tomáš Pavliš (08) 4:46,98

400 m př.  1. Kamil Herzog (07) 68,34 OR
  2. Samuel Van Sas (08)  69,38

3000 m př. 1. Filip Velínský (07) 12:24,83
  oddílový rekord dorostenců i juniorů

Výška  3. Jindra Vychodil (06) 183
  absolutní oddílový rekord
  8. Matěj Pešata (08) 155

Dálka  6. Matouš Roztočil (09) 554
  9. Marek Zelinka (07)  497

Disk 1,75 kg 7. Tomáš Flídr (07) 31,26
  8. Ondra Culek (07) 27,13
  9. Matěj Kaňka (06) 23,60
  10. Jindra Vychodil (06)  22,16

Koule 6 kg 2. Tomáš Flídr (07) 14,35 OR 6 kg
  4. Vojta Závodný (06) 10,54 OR
  5. Matěj Lukáš (06)   9,03 OR

Kladivo 6 kg 3. Matěj Lukáš (06) 32,55 OR
  5. Ondra Culek (07) 19,78

Oštěp 800 g 6. Jindra Vychodil (06) 38,38

4x100 m 1. Pešata, Vychodil, Závodný, Kaňka      45,32
  absolutní oddíl. rek.
  3. Herzog, Pavliš, Kopiště, Roztočil      49,25
  6. Vyroubal, Van Sas, Zelinka, Krušina    50,30

Tabulka 1. kola

1. Hvězda Pardubice 290,5
2. Spartak Slatiňany 192
3. Sokol Hradec Králové 126
4. Lokomotiva Trutnov 106,5
5. Sokol Jaroměř    24

 ■ KULTURNÍ A SPOLEČENSKÉ AKCE V MĚSÍCI ČERVNU 2024

 20. 6. 2024od 16 h Dětský den Plovárna Města Slatiňany
 20. 6. 2024 a 22. 6. 2024 od 9 do 17 h Kreativní dny na Švýcárně Muzeum Švýcárna
 27. a 28. 6. 2024 od 17 h Absolvenstké koncerty ZUŠ Slatiňany

Za RR, M. Kolouchová

 DATUM KONÁNÍ NÁZEV AKCE MÍSTO KONÁNÍ
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 ■ 1. KOLO KP DRUŽSTEV MUŽŮ A ŽEN
Hradec Králové 12. 5.

V  Hradci Králové na  útulném stadionu se uskutečnilo 1. kolo 
soutěží dospělých a pro nás to bylo opravdu historická událost. 
Poprvé od roku 1976 jsme postavili družstvo žen. A ženy si vedly 
až nečekaně dobře, když obsadily krásné 3. místo. Muži byli ješ-
tě o jednu příčku výše. Co však stojí za zmínku, je skutečnost, že 
na jedněch závodech se představilo celkem 40 slatiňanských zá-
vodníků a závodnic. Ti se museli vypořádat s mimořádně silnou 
konkurencí 15–30 závodníků v každé disciplíně.

Nejlepší výkony našich:

Muži:
100 m 3. Matěj Kaňka 11,50
 6. Jindra Vychodil 11,76
 9. Jan Čechal 12,00

400 m 3. Radim Kopiště 54,17
 4. Matěj Kaňka 54,52
 6. Pavel Pohorský 55,55
 10. Jan Čechal 59,72

800 m 3. Radim Kopiště 2:03,10
 6. Vojta Jirásek 2:10,99

3000 m  11. Filip Velínský 11:08,38
 13. Vláďa Jiša 11:29,08

110 m př. 3. Martin Douša 20,21

400 m př. 1. Vojta Jirásek 64,19
 3. Kamil Herzog 67,18

Výška 4. Jindra Vychodil 169

Trojskok 4. Adam Bartoš 11,34

Koule 2. Tomáš Flídr 12,83
 5. Jan Čechal 11,12

Disk 6. Tomáš Flídr 30,03
 9. Ondra Culek 28,56

Kladivo 6. Matěj Lukáš 27,84
 7. Tomáš Flídr 27,03

Oštěp 1. Ondra Piskač 45,08
 9. Kuba Venzara 39,30
  10. Jindra Vychodil 38,43

4x100 m 1. Kaňka, Kopiště, Vychodil, Čechal 45,88
 4. Velínský, Jirásek, Jiša, Pohorský 47,67
 6. Bartoš, Herzog, Urválek, Waldhauser 49,75

Ženy:
100 m 7. Žaneta Žáčková 13,55

800 m 10. Adéla Smudková 2:47,94

1500 m 9. Marcela Vacková 6:10,25
 10. Eliška Lomozová 6:20,83

3000 m 6. Marcela Vacková 12:33,60
 9. Adriana Jelínková 13:00,62
 10. Eliška Lomozová 13:08,31

 11. Markéta Škapová 13:31,77

100 m př. 1. Lída Jirásková 15,87

400 m př. 1. Lída Jirásková 70,13

Výška 1. Alice Cajthamlová 170

Dálka 7. Katka Opočenská 433
 8. Žaneta Žáčková 436

Koule 2. Majda Chaloupková 10,47
 3. Petra Pavelková  9.96
 5. Viktorie Karlíková  9,66

Disk 3. Viktorie Karlíková 29,24
 4. Majda Chaloupková 27,68

Kladivo 4. Viktorie Karlíková 29,88

Oštěp 4. Petra Pavelková 30,83
 8. Alice Cajthamlová 28,35

4x100 m 2. Žáčková, Kohoutková, Cajthamlová, Jirásková
  51,69
                      10. Opočenská, Jelínková, Smudková, Škapová
  58,57

Tabulka mužů  Tabulka žen

1. Sokol Hradec Králové 302 1. Sokol Hradec Králové 222
2. Spartak Slatiňany 192 2. Jiskra Ústí n. O. 161
3. Atletika Polička 104 3. Spartak Slatiňany 128
4. TJ Svitavy  82 4. TJ Dvůr Králové n. L. 87
5. BK Náchod  51 5. Atletika Polička 79
6. SK Týniště n. O.  45 6. Sokol Jaroměř 60
7. Maratonstav Úpice 39 7. BK Náchod 32
8. ISCAREX Česká Třebová 34 8. Svitavy 31
9. SK Dobruška  13 9. Maratonstav Úpice 25
                                                             10. SK Dobruška 19

Zdeněk Jirásek

 11. Markéta Škapová 13:31,77
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Letos proběhl „druhý ročník“ obnovené tradice stavění máje 
ve Slatiňanech před základní školou. Příprava májky je něco jako 
akce „Kulový blesk“. Vhodný strom vybral pan hajný Růžička, ská-
celi, odvezli, odkornili a připravili ji slatiňanští Skauti. Slaměný vě-
nec nazdobila Dana Harsová. Na místě si ještě děti i dospělí mohli 
navázat stuhy.
O postavení a zabezpečení celé májky se postaral Sbor dobrovol-
ných hasičů ze Slatiňan. Na akci zazpívalo a zarecitovalo asi 40 dětí 
z místní mateřské školy. Májka vydržela i náročné povětrnostní 
podmínky a dobře nám strážila obec i docházku dětí do školy 😊.

Jana Švecová, radní

 ■ STAVĚNÍ MÁJE


